



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Rev. Peter Ho pho@rochesterccc.org
Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

何漢慶牧師 pho@rochesterccc.org
陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org
鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

March 5, 2023 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for the resurrection life and power of Christ to transform us daily.

Speaker Pastor Ho
Scripture Reading James 5:1-6
Sermon Title Being Rich in the World
1. Gathering Riches (5:2-3)
2. Withholding Wages (5:4)
3. Indulging Oneself (5:5)

Announcements

- 1) Please stay for lunch today after second hour service and activities. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the English Fellowship and Youth Group.
- 2) Praise the Lord for the fun time of fellowship that was had last week during the Children's Sunday Ministry sledding event!
- 3) There will be a Celebration of Life for Grace Wong on March 18th here at RCCC starting at 10:30 AM.
- 4) A friendly reminder that Daylight Savings starts next week. Please remember to set your clocks one hour forward before you go to sleep this Saturday, March 11th.
- 5) Pastor Tang will be leading a Bible Study on the book of Matthew starting Thursday, March 16 from 10 to 11:30 am in Penfield. Everyone is invited to join to help understand Biblical principles more deeply and learn how to apply the teachings in our daily lives.
- 6) Our next baptism service will be on Sunday, April 9th. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Pastor Tang

Chinese Worship
Pastor Tang

RCCCW Worship
Pastor Ho

2023年3月5日 上午十一時十五分

本週禱告焦點:

求基督復活的生命和大能每天改變我們。

講員 何牧師
讀經 雅各書 5:1-6
證道 在世上富有
1. 累積財富 (5:2-3)
2. 扣押工資 (5:4)
3. 自享美福 (5:5)

報告事項

- 1) 第二堂崇拜及期間其它活動結束後，請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由英文團契和青少年組的弟兄姐妹提供。
- 2) 為上週兒童主日事工部雪橇日活動中所享受的美好團契感謝主。
- 3) 3月18日上午10:30將在母堂舉行Grace Wong的追思禮拜。
- 4) 友情提醒：夏令時將於下週開始。請記得本週六（3月11日）晚上睡覺前把時鐘向前調一小時。
- 5) 教會弟兄姊妹計劃於3月16日星期四上午10:00-11:30在母堂學習馬太福音，由鄧牧師帶領。特別邀請大家參與，可以幫助大家更深入地了解聖經的道理，並將教導付諸於日常生活。
- 6) 下次的受洗典禮將於4月9日主日舉行。如果你有意要受洗，請聯系任何一位牧師或執事。

下主日崇拜講員

英文崇拜
鄧牧師

中文崇拜
鄧牧師

西區崇拜
何牧師